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Eladó Családi ház, 185 m2, 880 m2 telek, Nyergesújfalu
65 990 000 Ft ( ~167 479 € )

Eladó egy tágas, három szintes családi ház Nyergesújfalun!

Adatlap sorszáma: #696900328

Szobák: 5

Építési mód: Tégla

Belső állapot: Jó

Külső állapot: Jó

Fűtés: Cirkó

Építés éve: 1992

Kilátás: Vegyes

Tájolás: Dél

Komfort: Összkomfort

Villany: Bevezetve (230 - 400 Volt)

Víz: Van, saját vízórával

Gáz: Vezetékes gáz

Csatorna: Közműhálózatba bekötve

Telefon: Van

Tv: Digitális TV adás

Parkolás: Garázsban

Bútorozottság: Részben bútorozott

Akadálym.: Részben akadálymentesített

Energ. tan.: F

Az Ön kapcsolattartója:

Harangozó Erik
Irodavezető

+36 30 579-6257
otthonmanager@gmail.com

1.-Magyar leírás

2.-Deutsche Beschreibung

3.-English Description

Eladásra kínálunk egy kiváló állapotú, tégla építésű családi házat, amely 1992-

ben épült és igazán lenyűgöző jellemzőkkel rendelkezik. Az ingatlan három

szintes, lifttel felszerelt, így minden korosztály számára kényelmes otthont nyújt.

A déli fekvésű házban öt tágas szoba található, amelyek bőséges helyet

biztosítanak a család minden tagjának. Egy nagy család hétköznapjait

kimondottan könnyeddé teheti a kettő különálló fürdőszoba és két

mellékhelyiség, amelyek biztosítják a mindennapi kényelmet. A házban minden

közmű rendelkezésre áll, szerkezetileg és statikailag is kiváló. Az otthon

fűtéséről gázkazán gondoskodik, a nyári hőséget pedig klímaberendezés enyhíti.

A nyílászárók nagy része szigetelt. Az elektromos hálózata bővített, ipari áram

lett kiépítve. A telek mérete ideális kertészkedéshez, vagy akár egy játszótér

kialakításához is. Az udvaron egy medence, garázs és tároló található, amelyek

további kényelmet és lehetőségeket biztosítanak. Nyergesújfalu város

központjában található az ingatlan, így minden fontos szolgáltatás

karnyújtásnyira van: közeli élelmiszerboltok és üzletek, iskola, egészségügyi

szolgáltatások könnyen elérhetők. A környezet csendes, a szomszédság

barátságos, a környék rendezett. A tulajdonjogviszonyok rendezettek,

birtokbaadás leghamarabb 2 hónapon belül lehetséges, részben bútorozva kerül

átadásra. Ez az ingatlan remek, igaz? Részletesebb információkért és időpont

egyeztetésért kérem telefonáljon! Vásárlási vagy értékesítési céllal keresse

bizalommal az Otthon Manager referenseit! Mi segítünk elérni a céljait, az ország

bármely területén! Amennyiben egy kedvező hitel ajánlatra lenne szüksége,

tanácsadónk számos bank kínálatából választja ki Önnek a legmegfelelőbbet egy

ingyenes konzultációt követve!

Legyen egy csodás és eredményes napja!

Wir bieten ein 1992 erbautes Backstein-Familienhaus in ausgezeichnetem

Zustand und mit wirklich beeindruckenden Eigenschaften zum Verkauf an. Das

Anwesen ist auf drei Ebenen mit Aufzug Zugang, so dass es ein komfortables

Zuhause für alle Altersgruppen. Das nach Süden ausgerichtete Haus verfügt

über fünf geräumige Zimmer, die ausreichend Platz für alle Familienmitglieder

bieten. Zwei separate Bäder und zwei Nebengebäude erleichtern einer großen

Familie den Alltag. Alle Versorgungseinrichtungen sind vorhanden, das Haus ist

baulich und strukturell ausgezeichnet. Das Haus wird mit einer Gastherme

beheizt und die Sommerhitze wird durch eine Klimaanlage gemildert. Die

meisten Fenster und Türen sind isoliert. Das Stromnetz wurde erweitert und es

wurde Industriestrom installiert. Die Größe des Grundstücks ist ideal für

Gartenarbeit oder sogar einen Spielplatz. Im Innenhof gibt es einen

Swimmingpool, eine Garage und einen Abstellraum für zusätzliche

Annehmlichkeiten und Möglichkeiten. Die Immobilie befindet sich im Zentrum

von Nyergesújfalu, so dass alle wichtigen Dienstleistungen leicht zu erreichen

sind: Lebensmittelgeschäfte und Läden in der Nähe, Schule, Gesundheitsdienste

sind leicht erreichbar. Die Umgebung ist ruhig, die Nachbarschaft ist freundlich

und die Gegend ist gepflegt. Die Eigentumsverhältnisse sind in Ordnung, der

Besitz wird frühestens in 2 Monaten möglich sein, und die Immobilie wird

teilmöbliert übergeben. Für nähere Informationen und zur Vereinbarung eines

Besichtigungstermins rufen Sie bitte an! Wenn Sie kaufen oder verkaufen

möchten, wenden Sie sich bitte an den Home Manager! Wir können Ihnen

helfen, Ihre Ziele zu erreichen, überall im Land! Sollten Sie ein günstiges

Darlehensangebot benötigen, werden unsere Berater nach einem kostenlosen

Beratungsgespräch aus einer breiten Palette von Banken das für Sie am besten

geeignete auswählen!

Ich wünsche Ihnen einen schönen und produktiven Tag!

We offer for sale a brick built family house in excellent condition, built in 1992

and with really impressive features. The property is on three levels with lift

access, making it a comfortable home for all ages. The south-facing house has

five spacious rooms, providing ample space for all members of the family. For a

large family, the two separate bathrooms and two outbuildings make everyday

life easy. All utilities are available, the house is structurally and structurally

excellent. The home is heated by a gas boiler and the summer heat is relieved

by air conditioning. Most of the windows and doors are insulated. The electricity

network has been extended and industrial electricity has been installed. The size

of the plot is ideal for gardening or even a playground. In the courtyard there is

a swimming pool, garage and storage for additional amenities and possibilities.

The property is located in the centre of Nyergesújfalu, so all important services

are within easy reach: nearby grocery stores and shops, school, health services

are easily accessible. The environment is quiet, the neighbourhood is friendly

and the area is well-kept. Ownership is in order, possession will be possible in 2

months at the earliest, and the property will be delivered partly furnished. For

more detailed information and to make an appointment, please call! If you are

looking to buy or sell, please contact the Home Manager! We can help you

achieve your goals, anywhere in the country! Should you need a favourable loan

offer, our advisors will select the most suitable one for you from a wide range of

banks, following a free consultation!

Have a wonderful and productive day!


